

Title (en)

MAGNETICALLY INFLUENCED HOMEOPATHIC PHARMACEUTICAL FORMULATIONS AND METHODS OF THEIR PREPARATION.

Title (de)

MAGNETISCH BEEINFLUSSTE HOMÖOPATISCHE ARZNEIMITTEL UND VERFAHREN ZU IHRER HERSTELLUNG.

Title (fr)

PREPARATIONS PHARMACEUTIQUES HOMEOPATHIQUES MAGNETIQUEMENT INFLUENCEES ET LEURS PROCEDES DE PREPARATION.

Publication

EP 0409893 A1 19910130 (EN)

Application

EP 89904967 A 19890403

Priority

US 17673188 A 19880401

Abstract (en)

[origin: WO8909049A1] A method for treating pathogenic conditions of the human body by preparing a mixture of at least one herb, herbal extract or other compound exhibiting therapeutic properties, adding a magnetically permeable substance to the mixture, magnetizing the resulting mixture to impart a substantially unipolar magnetic charge on the mixture and administering the magnetized mixture through one or more specific acupuncture points associated with producing a desired response to the particular condition being treated. The invention is also directed to the treatment of various diseases through the oral, auricular, topical or injectable administration of homeopathic medicaments.

Abstract (fr)

Un procédé de traitement d'états pathogènes du corps humain consiste à préparer un mélange d'au moins une herbe, extrait d'herbe ou autre composé doté de propriétés thérapeutiques, à ajouter une substance magnétiquement perméable au mélange, à magnétiser le mélange ainsi obtenu de façon à lui conférer une charge magnétique sensiblement unipolaire et à administrer le mélange magnétisé à travers un ou plusieurs points spécifiques d'acupuncture associés à la production d'une réponse voulue affectant l'état particulier soumis au traitement. L'invention concerne également le traitement de maladies diverses par administration orale, auriculaire ou topique ou par injection de médicaments homéopathiques.

IPC 1-7

A61K 9/14; B01J 13/02

IPC 8 full level

A61K 9/00 (2006.01); **A61K 9/50** (2006.01); **A61K 36/00** (2006.01); **A61K 41/00** (2006.01); **A61P 3/08** (2006.01); **A61P 9/12** (2006.01);
A61P 17/00 (2006.01); **A61P 29/00** (2006.01); **A61P 37/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 9/0009 (2013.01); **A61K 9/5094** (2013.01); **A61K 41/00** (2013.01); **A61K 41/0004** (2013.01); **A61P 3/08** (2017.12); **A61P 9/12** (2017.12);
A61P 17/00 (2017.12); **A61P 29/00** (2017.12); **A61P 37/00** (2017.12)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8909049 A1 19891005; AU 3426089 A 19891016; AU 632481 B2 19930107; CA 1334936 C 19950328; EP 0409893 A1 19910130;
EP 0409893 A4 19910313; IN 169075 B 19910831; JP H03503648 A 19910815; NZ 228593 A 19920728

DOCDB simple family (application)

US 8901400 W 19890403; AU 3426089 A 19890403; CA 595327 A 19890331; EP 89904967 A 19890403; IN 258CA1989 A 19890405;
JP 50475789 A 19890403; NZ 22859389 A 19890403